



<i>Voorzitter</i>	Freddie Kiel
<i>Aanwezigen</i>	Freddie Kiel, Fay Heemskerk, Salma Abd Adin, Tim de Groot , Michelle Magiera, Mitch Boontjes, Minqiu Korevaar, Janne van Asselt, Zazi Nieuwenhuijs, Robin Wacanno,
<i>Afwezige(n)</i>	Lola Fioole, Jippe van Roon.
<i>Ambtelijk secretaris</i>	Yara Kluiters
<i>Gast</i>	Nada Benlhaj

1. Opening

Voorzitter Freddie opent de vergadering om 18:02.

2. Notulen & actielijst

De notulen van de vorige plenaire vergadering en die daarvoor zijn geaccepteerd.

(PV 250401) Freddie - stuur een bericht naar OR over beleid rondom AI.

Niet gedaan.

(PV 250422) Robin- Informeren over jubileumfeest.

Gedaan, mag niet helaas.

(PV 250506) Zazi - Het DT informeren over fundraiser.

Gaat bij BO.

(PV 250506) Zazi - FS informeren over fundraiser.

Gedaan.

(PV 250506) Zazi - Locatie vinden voor het bakken.

Gedaan. Laten staan.

(PV 250506) Zazi - Groepsapp aanmaken met bakkers.

Gedaan.

(PV 250506) Zazi - Poll sturen over fundraiser.

Gedaan.

3. Post

In

-

Uit

-

4. Mededelingen

Lola is er niet en machtigt Zazi.

Jippe is er niet.

5. Updates commissies, DB, CSR

DB

- Ik zit in de BAC voor de centrale studentassessor! De 1e ronde is volgende week.
- Het BO is morgen!!!! Bereid je goed voor :)
- Voor de partijen: Zorg dat de kandidaten op de hoogte zijn van het inwerkweekend en nodig ze vooral uit om een keer naar een PV of een commissievergadering te komen :)

CSR

Faciliteiten

Er met het IIS hebben gesproken over bezuinigingen en honours

Rainbow paaltjes is happening!!

Al meerdere raden (en CSR dus) willen meedoen met lunchpauze! ze blijven oplopen!

fundraiser wordt hard georganiseerd :> We mogen in de hal staan!

'Ik kom zelf overigens zéker langs om wat te halen om dit goede doel te steunen!

😊' - De FEC

Reglementen

Volgende week werkmomentje over de OERen.

Er komt een stuk aan over de taaleisen.

Onderwijs

- De commissie komt donderdag voor het eerst na de vakantie weer bij elkaar. Hier zullen we bespreken hoe het er voor staat met de dossiers.

- Binnenkort zullen we een gesprek hebben met de verantwoordelijke van Evalytics. Hier zullen we uitleg krijgen over hoe dit nu wordt opgezet.
- Binnenkort zal een stuk over het BSA naar de PV gestuurd worden. Hierin zullen we onder andere initiatieven op FGw en van ASVA bespreken, en zullen we plenair kijken wat wij hier op onze faculteit mee willen.
- Bij onze aankomende vergadering zal een laatste FOC worden gepland en voorbereid.

Promotie

Bij Promotie zijn we de laatste dingen met het promotiemateriaal budget aan het aanschaffen. Op FLUX zullen we met een beerpongtafel staan en we beginnen met de voorbereidingen voor de FI's (binnenkort hier meer over)

Studentassessor

- Er is gekletst over de instellingscollegegeldtarieven van joint degrees, eindstand = er verandert niet veel
- We hebben volgende week een heidag, waarop we de hele dag gaan vergaderen en dingen bespreken. We krijgen ook een informatieve presentatie waarin wordt verteld over de instroom van bachelorstudenten. Verwacht volgende week over dit en nog meer veel info!
- Volgende week is het jubileumfeest

6. Vaststellen agenda

1. Opening
2. Notulen & actielijst
3. Post in/uit

4. Mededelingen
5. Updates commissies, DB, CSR
6. Vaststellen agenda
7. Reactie DNI advies
8. Incident contemplatieruimte
9. W.v.t.t.k.
10. Evaluatie stukken
11. Evaluatie PV
12. Rondvraag
13. Actielijst
14. Punten volgende agenda
15. Sluiting

De agenda is vastgesteld

7. Reactie DNI advies

1. Is het stuk niet duidelijk?

Mitch wil weten of het stuk de reactie is van het DT. Het is Zazi's interpretatie van de reactie van het DT.

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

4. Discussiemoment:

a. Wat vinden we van de reatie van DT?

Inhoud:

Mitch zegt dat het allemaal positief is, dus dat dat wel goed is.

Opbouw:

-

Proces:

Alles is redelijk negatief.

De D&I-commissie die de nota heeft geschreven heeft expres random mensen gekozen in plaats van ervaringsdeskundigen of minderheden. Dit is niet logisch, maar ze staan hier heel erg achter.

b. Willen we nog hier op reageren?

Fay weet niet zo goed wat de FSR hier echt mee kan.

Robin denkt dat het lastig is, want hij vindt het best wel kwalijk, maar weet niet goed wat er moet gebeuren als het DT niet luistert en ook niet wil luisteren.

Mitch zegt dat het goed kan zijn om meer mensen te vragen en dan de helft ervaringsdeskundigen en de helft random te doen.

Volgens Zazi moet er gevraagd worden of ze de OR en FSR er wel echt bij willen hebben, die wel graag betrokken willen worden.

c. Hebben mensen nog overige gedachten?

8. Incident contemplatieruimte

Discussiepunten

1. Is het stuk niet duidelijk?

2. Klopt de informatie?

3. Mist er informatie?

4. Discussiemoment:

a. Willen we meedoen met het statement van svMUSA en de CSR?

Zazi snapte oorspronkelijk wel waar het DT vandaan kwam, maar bij nader inzien is ze toch van gedachten veranderd. Er zijn mensen uit minderheidsgroepen die dat hebben gezien en het speelt heel erg, er is een kans dat zij zich daardoor onveilig/oncomfortabel voelen en Zazi zou dit heel erg vinden.

Mitch denkt dat er een mening kan zijn over heel veel onderwerpen, maar dat dit overduidelijk discriminatie is, waardoor hij vindt dat de FSR hier wel iets mee moet doen.

Janne geeft aan dat de spelfouten in het statement wel echt weg moeten. Verder snapt ze ergens wel waar het DT vandaan komt en denkt ze dat het beter was geweest als de UvA het wat kleinschaliger had afgehandeld in plaats van niks doen.

Minqiu merkt bij zichzelf dat als er zo iets gebeurt en er niks van wordt gezegd, dat het heel erg bij jezelf blijft en dat dit vervelend is. Het is dan juist goed als een universiteit er iets mee doet.

5. Missen er stemvoorstellen?

Janne wil wel graag een e-mail sturen naar het DT met een uitleg. Zazi zegt dat dit eventueel kan, maar dat het voor haar voelt alsof het meer naar UvA centraal gericht is. Tim stelt voor om het morgen op het BO op te brengen als mededeling.

Dit vindt iedereen wel een goed idee.

6. Kloppen de stemvoorstellen?

7. Stemmen

Stemvoorstel 1: De FSR FNWI 24/25 brengt (samen met de CSR en svMUSA) een statement uit over het slecht reageren van de UvA op het incident bij de contemplatieruimte op 18 februari.

Voor: 10

Tegen: 0

Blanco:

Onthouden: 2

Stemvoorstel 1 is aangenomen.

9. W.v.t.t.k.

10. Evaluatie stukken

Janne vindt dat het stuk van Zazi misschien iets te ongenueanceerd was. Zazi heeft hierover nagedacht en staat nog steeds wel achter haar woorden.

11. Evaluatie PV

12. Rondvraag

Michelle wil weten of mensen het leuk zouden vinden om een borrel te houden met de kandidaten van de studentenraadverkiezingen op de uitslagdag. Er zijn al mensen die naar CREA gaan tot 17:00. Het is een optie om mensen uit te nodigen om in CREA te blijven na 17:00.

13. Actielijst

(PV 250401) Freddie - Stuur een bericht naar OR over beleid rondom AI.

(PV 250506) Zazi - Locatie vinden voor het bakken.

14. Punten volgende agenda

Taaleisen.

Pizza PV.

Evaluatie PV.

15. Sluiting

Freddie sluit de vergadering om 18:43.